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ZÁPISNICA 
z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Sklabini č. 28/2022 

 
Prítomní poslanci: Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička, Igor Skuhra, Miroslav 

Kamenický, Vladimír Poláček, Juraj Klinčuch 
 
Prítomní hostia: viď prezenčná listina hostí 
 
Ohlásený začiatok zasadnutia: 22. júna 2022 o 1630 hod. 
Skutočný začiatok zasadnutia: 22. júna 2022 o 1634 hod 
Koniec zasadnutia: 22. júna 2022 o 1856 hod. 
Miesto zasadnutia: Obecný úrad – sála Obecného domu, Sklabiňa 108, 038 03 
 
1. Predsedajúca privítala prítomných na 28. riadnom zasadnutí obecného zastupiteľstva vo 

volebnom období 2018 – 2022.  
Predsedajúca privítala hlavnú kontrolórku obce Sklabiňa Ing. Janku Jesenskú. 

 Skonštatovala, že sú prítomní 6 poslanci zo 7 poslancov (viď prezenčná listina) a že obecné 
zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

 
2. Za zapisovateľa predsedajúca určila Alžbetu Šupenovú. 
 
3. Za overovateľov zápisnice predsedajúca určila I. Skuhru a J. Klinčucha. 

 
4. Do návrhovej komisie navrhla predsedajúca Miroslava Kamenického a Bc. Michala Beličku. 

 
 Hlasovanie: Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička, Miroslav Kamenický, Vladimír Poláček, 

Juraj Klinčuch 
 
 Za: Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička, Igor Skuhra, Miroslav Kamenický, Vladimír 

Poláček, Juraj Klinčuch 
 Proti: 0 
 Zdržal sa: 0 
 Nehlasoval: 0 
 
5. Predsedajúca dala hlasovať za predložený program zasadnutia ObZ zo dňa 15.6.2022 

zverejnený na obecnej tabuli: 
 
1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie  
2. Kontrola plnenia uznesení  
3. Finančný stav obce 
4. Správa o uskutočnenej a ukončenej tematickej kontrole hlavnej kontrolórky 

k 30.04.2022 
5. Odborné stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu Záverečného účtu za rok 2021 
6. Návrh a schválenie Záverečného účtu obce Sklabiňa za rok 2021 
7. Návrh a schválenie rozpočtového opatrenia č. 2/2022 
8. Návrh Plánu prác hlavnej kontrolórky na II. polrok 2022 
9. Prerokovanie návrhu vypracovaného dokumentu PHSR obce Sklabiňa na roky 2021-

2025 
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10. Určenie volebného obvodu, určenie počtu poslancov pre voľby do orgánov samosprávy 
obcí, určenie rozsahu výkonu funkcie starostu na volebné obdobie 2022-2026 

11. Prerokovanie možnosti zapojenia obce do projektov z Plánu obnovy (zateplenie budovy 
úradu) 

12. Rôzne (stanovisko spolumajiteľov pozemkov v lokalite Hradečnica k vlastníckemu 
vysporiadaniu, žiadosť R. Kovačku o zápis GP a následné odkúpenie pozemku, kultúrne 
aktivity, oslavy 780. výročia obce a iné) 

13. Interpelácie 
14. Diskusia 
15. Záver 

 
 Hlasovanie: Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička, Miroslav Kamenický, Vladimír Poláček, 

Juraj Klinčuch 
 
 Za: Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička, Igor Skuhra, Miroslav Kamenický, Vladimír 

Poláček, Juraj Klinčuch 
 Proti: 0 
 Zdržal sa: 0 
 Nehlasoval: 0 
 
6. V bode 2) predsedajúca predniesla stav plnenia uznesení z 26. a 27. zasadnutia obecného 

zastupiteľstva. 
 

Uznesenie č. 03/27/04/2022 
Bolo prijaté VZN č. 1/2022 o zmene VZN č. 3/2021 o miestnych daniach a miestnom 
poplatku za komunálne a drobné stavebné odpady na základe protestu prokurátora - plnenie 
tohto VZN už v realizácii, občanom boli doručené rozhodnutia aj so žiadosťami na 
poskytnutie úľavy na poplatku. 
 
Uznesenie č. 04/26/02/2022 
Na základe poverenia starostky od poslancov kvypracovaniu znaleckého posudku na parc. č. 
,,E“ 152, č. 154 a č. 198/23, ktoré sú súčasťou športového areálu v katastri obce Sklabiňa dala 
starostka vypracovať posudok Ing. Gombarčekovej z Martina. Ing. Gombarčeková dala 
nasledovné stanovisko: uvedené parcely sú v stave ,,E“ vedené na katastri ako trávnaté 
porasty a ostatné plochy, reálne sú súčasťou športového areálu a aj v zmysle územného plánu 
sú určené ako plochy pod športovými stavbami, či už budova TJ, alebo samotné ihrisko s 
okolitými plochami. V stave „E“ sa pozemky neoceňujú, je potrebné ich dať do stavu ,,C“, 
par. č. 154 o výmere 660 m2 celú, par. č. 152 o výmere 690 m2 celú a z parcely č. 198/23 o 
celkovej výmere 22 101 m2 vyňať časť v športovom areáli. Takto vyňaté parcely, ktoré budú 
súčasťou GP, je možné dať oceniť. 
 
Poslanci zobrali informáciu na vedomie a následne poverili uznesením č. 09/28/06/2022 
starostku na vypracovanie GP k uvedeným parcelám. 

 
 Hlasovanie: Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička, Miroslav Kamenický, Vladimír Poláček, 

Juraj Klinčuch 
 
 Za: Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička, Igor Skuhra, Miroslav Kamenický, Vladimír 
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Poláček, Juraj Klinčuch 
 Proti: 0 
 Zdržal sa: 0 
 Nehlasoval: 0 

 
7. V bode 3) predsedajúca informovala poslancov o finančnom stave obce k 22.06.2022. 
 Ku dňu zasadnutia mala obce pohľadávky vo výške 3 369,97 €, krátkodobé záväzky vo výške 

1 459,79 € a na finančných účtoch vrátane rezervného fondu spolu s pokladňou bol stav 
80 990,74 €. Informovala poslancov, že bolo použitých 10 000 € z rezervného fondu na bežné 
výdavky z dôvodu oneskoreného výberu daní a poplatkov. Táto výpožička bude späť do 
rezervného fondu vrátená po výbere daní a poplatkov. 

 Poslanci zobrali informáciu na vedomie. 
 

8. V bode 4) predniesla správu hlavná kontrolórka obce o uskutočnenej a ukončenej kontrole 
hlavnej kontrolórky k 30.04.2022. Pri kontrole sa zamerala na overenie súladu obsahu 
jednotlivých položiek podľa ekonomickej klasifikácie a skutočných naúčtovaných bežných 
výdavkov a zistila, že obec postupuje správne v zmysle metodického pokynu MF SR. 

 Poslanci ju vzali na vedomie. 
 
9. V bode 5) a 6) predniesla predsedajúca hospodársky výsledok za rok 2021 a hlavná 

kontrolórka predniesla stanovisko k Záverečnému účtu. V pôvodne zverejnenom návrhu bol 
HV vo výške 6 901,07 €. V pripomienkovom konaní na základe zistení nezrovnalostí hlavnou 
kontrolórkou obce bol upravený hospodársky výsledok na sumu 5 681,13 €, ktorý hlavná 
kontrolórka vo svojom stanovisku odporučila poslancom schváliť ako prebytok do rezervného 
fondu. 

 
 Hlasovanie: Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička, Miroslav Kamenický, Vladimír Poláček, 

Juraj Klinčuch 
 
 Za: Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička, Igor Skuhra, Miroslav Kamenický, Vladimír 

Poláček, Juraj Klinčuch 
 Proti: 0 
 Zdržal sa: 0 
 Nehlasoval: 0 

 
 Stanovisko hlavnej kontrolórky vzali poslanci na vedomie. 
 
10. V bode 7) predsedajúca predniesla poslancov návrh rozpočtového opatrenia č. 2/2022. 
 Predsedajúca vysvetlila, že bežné príjmy boli navýšené celkovo o 12 815 €, predovšetkým 

o navýšenie výnosov z podielových daní, poplatkov za komunálne odpady a rôznych 
transferov od štátu na školu, škôlku, starostlivosť o vojnové hroby, na asistenta do školy 
a pod. Do príjmu boli zahrnuté aj nevyčerpané dotácie z minulého roka. 

 V bežných výdavkoch došlo k navýšeniu predovšetkým v položkách, kde došlo k nárastu cien 
energií a pohonných hmôt na všetkých strediskách, navýšenie nákladov na vydanie pamätnej 
knihy O. Kučeru a organizovanie osláv 780. výročia obce, vo výdajových položkách 
financovaných z transferoch účelovo viazaných boli použité nevyčerpané dotácie z minulého 
roka. Výdaje boli celkovo navýšené o 18 799,20 €. 

 V kapitálových príjmoch a výdajoch k zmene rozpočtu nedošlo. 
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Poslanec Poláček vyslovil námietku k navýšeniu nákladov na elektrickú energiu v športovom 
areáli - odôvodnil ju tým, že nedostal podklady, ktoré žiadal ku financovaniu FIT Klubu 
Sklabiňa. 
Predsedajúca informovala poslancov, že k financovaniu FIT Klubu bude zvolávať samostatné 
pracovné stretnutie, na ktoré pripraví podrobnú analýzu príjmov a výdajov FIT Klubu 
Sklabiňa aj za účasti samotných členov. 

 
 Hlasovanie: Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička, Miroslav Kamenický, Vladimír Poláček, 

Juraj Klinčuch 
 
 Za: Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička, Igor Skuhra, Miroslav Kamenický, Juraj Klinčuch 
 Proti: Vladimír Poláček 
 Zdržal sa: 0 
 Nehlasoval: 0 
 
11. V bode 8) predsedajúca predložila hlavná kontrolórka poslancom návrh plánu práce hlavnej 

kontrolórky na II. polrok, ktorý bol zverejnený na webovej stránke obce a úradnej tabuli. 
 Vo svojej kontrolnej činnosti sa chce zamerať na tematické kontroly ako dodržiavanie zákona 

o sťažnostiach, o slobodnom prístupe k informáciám na žiadosť, o kontrole dodržiavania 
a uplatňovanie všeobecne záväzných právnych predpisov pri používaní finančných 
prostriedkov na prenesený výkon správy v oblasti školstva. Ďalšou časťou kontrolnej činnosti 
bude vypracovanie odborných stanovísk návrhu rozpočtu na ďalší rok, spolupráca pri tvorbe 
VZN a iné vyplývajúce z jej povinností. 

 
 Hlasovanie: Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička, Miroslav Kamenický, Vladimír Poláček, 

Juraj Klinčuch 
 
 Za: Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička, Igor Skuhra, Miroslav Kamenický, Vladimír 

Poláček, Juraj Klinčuch 
 Proti: 0 
 Zdržal sa: 0 
 Nehlasoval: 0 
 
12. V bode 9) predsedajúca predložila upravený návrh dokumentu PHSR na roky 2021-2025. 
 Tento dokument bol poslancom predložený na preštudovanie ešte na zasadnutí v apríli 2022. 

Dokument je vypracovaný externou firmou PROROZVOJ na základe údajov poskytnutých 
obcou a zo štatistických údajov, pričom obec vychádzala aj z verejného prieskumu formou 
dotazníka v obci. PHSR je strategický dokument, ktorý obsahuje aj územno-plánovaciu 
dokumentáciu, ktorá je dôležitou súčasťou stratégie každej samosprávy. 

 Dokument nadväzuje na pôvodne vypracovaný z roku 2015, prešiel aktualizáciou, drobnými 
úpravami a vychádzal zo súčasných reálnych potrieb obce. 

 Poslanec Poláček dal námietku k vypracovanému dokumentu, ktorú odôvodnil tým, že nerieši 
potrebu bývania mladých ľudí. 

 Predsedajúca vysvetlila, že mladí ľudia v obci preferujú skôr IBV. 
 Poslankyňa Šupenová dala tiež námietku k výstavbe nájomných bytov a pripomenula, že 

najskôr má výstavbu bytov realizovať firma POLA v objekte bývalej MŠ, no zatiaľ sa ani 
nezačalo. 
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 Hlasovanie: Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička, Miroslav Kamenický, Vladimír Poláček, 
Juraj Klinčuch 

 
 Za: Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička, Igor Skuhra, Miroslav Kamenický, Juraj Klinčuch 
 Proti: Vladimír Poláček 
 Zdržal sa: 0 
 Nehlasoval: 0 
 
13. V bode 10) predsedajúca požiadala poslancov o určenie volebného obvodu, počtu poslancov 

a schválenie úväzku starostu na volebné obdobie 2022-2026 podľa návrhu predsedajúcej: 
- počet volebných obvodov: 1 
- počet poslancov: 7 
- úväzok starostu: 100 % 
 

 Hlasovanie: Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička, Miroslav Kamenický, Vladimír Poláček, 
Juraj Klinčuch 

 
 Za: Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička, Igor Skuhra, Miroslav Kamenický, Vladimír 

Poláček, Juraj Klinčuch 
 Proti: 0 
 Zdržal sa: 0 
 Nehlasoval: 0 
 
14. V bode 11) Prerokovanie možnosti zapojenia obce do projektov z Plánu obnovy na zateplenie 

obecného úradu : 
 Predsedajúca informovala verejnosť o pracovnom stretnutí s konateľom firmy MP Profit PB 

z Považskej Bystrice p. Poteckým, s ktorou má obec dobré skúsenosti pri zateplení budovy 
školy a príprave projektu na rekonštrukciu kúrenia v škole. 

 P. Potecký oboznámil poslancov s pripravovanou výzvou, ktorá čoskoro vyjde z Plánu obnovy 
na zateplenie verejných budov so 100 % dotáciou, projekt a stavebný dozor by boli oprávnené 
náklady na preplatenie z príslušného ministerstva. V prípade našej obce by šlo o kompletné 
zateplenie obecného úradu, zateplenie strechy, výmena okien, výmena vchodových dverí a 
rekonštrukcia kúrenia. 

 K tomu je potrebné vypracovanie projektu formou verejnej súťaže a zabezpečenie stavebného 
dozoru. P. Potecký poslancov upozornil aj na prípadné riziká súvisiace s týmto projektom. 

 Zároveň ponúkol svoje služby na manažovanie celého projektu od vypracovania 
dokumentácie, podania žiadosti, zabezpečenia verejno-obchodných súťaží až po realizáciu 
diela a vyúčtovanie. Poslanci ponuku prijali a poverili starostku na zabezpečenie prípravy 
projektu a spolupráce s firmou MP Profit PB v rámci danej výzvy. 

 
 Hlasovanie: Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička, Miroslav Kamenický, Vladimír Poláček, 

Juraj Klinčuch 
 
 Za: Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička, Igor Skuhra, Miroslav Kamenický, Vladimír 

Poláček, Juraj Klinčuch 
 Proti: 0 
 Zdržal sa: 0 
 Nehlasoval: 0 
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15. V bode 12) Rôzne predsedajúca oboznámila so stanoviskom spolumajiteľov pozemkov 
v lokalite Hradečnica k vlastníckemu vysporiadaniu pozemkov a informovala o uskutočnení 
valnej hromady spolupodielnikov bývalého Zorkovského spoločenstva, na ktorej prijali 
uznesenie, že obci Sklabiňa nepredajú ani nepodarujú svoje podiely pod cestou v lokalite 
Hradečnica a navrhli, aby sa obec vzdala svojich podielov pod cestou v lokalite Hradečnica. 

 Predsedajúca uviedla, že na základe týchto informácií bude žiadať o stanovisko aj právnu 
zástupkyňu obce a následne zvolá na verejné zhromaždenie všetky dotknuté strany, čiže 
starostku a poslancov, spolupodielnikov, resp. ich zástupcov a majiteľov nehnuteľností 
v lokalite Hradečnica. 
Ďalej oboznámila poslancov a verejnosť so žiadosťou R. Kovačku o zápis GP č. 23/2020, 
vypracovaného firmou GEOREX pre účely majetkovo-právneho vysporiadania pozemkov 
v lokalite Hradečnica, z dôvodu plánu na odkúpenie parcely v ,,E“ stave s predpokladanou 
výmerou do 40 m2 ktorá je súčasťou uvedeného GP, ktorý dala vypracovať obec na svoje 
náklady. Informovala poslancov, že na ich požiadavku vyzvala ostatných spolupodielnikov ku 
spolufinancovaniu GP, títo ale žiadosť odmietli. R. Kovačka navrhol finančný príspevok za 
zápis GP na katastri. 
Poslanci súhlasili a poverili starostku k zápisu GP č. 23/2020 na katastri nehnuteľností. 

 
 Hlasovanie: Alžbeta Šupenová, Bc.Michal Belička, Miroslav Kamenický, Vladimír Poláček, 

Juraj Klinčuch 
 
 Za: Alžbeta Šupenová, Bc.Michal Belička, Igor Skuhra, Miroslav Kamenický, Vladimír 

Poláček, Juraj Klinčuch 
 Proti: 0 
 Zdržal sa: 0 
 Nehlasoval: 0 

 
- V tomto bode predsedajúca zároveň predstavila pripravované kultúrne aktivity: 

9.7.2022 Jánska vatra v organizácii DHZ, jeho predseda poslanec Bc. M. Belička 
predstavil stručný program a miesto realizácie na bývalej strelnici. 

- oslavy 780. výročia obce + dožinkové slávnosti PD Sklabiňa 20.8.2022, kde 
predsedajúca informovala poslancov a verejnosť o pripravovanom programe osláv 
výročia obce spojených s dožinkovými slávnosťami v spolupráci s PD Sklabiňa a 
s výročím SNP a vyvesenia československej zástavy, ďalej informovala, že súčasťou 
programu bude aj slávnostné odhalenie pamätnej tabule pred domom P. Kučeru a krst 
knihy PhDr. O. Kučeru pod záštitou ZO SZPB a OZ Hradečnica, informovala o spôsobe 
spolufinancovania nákladov na organizáciu osláv, o brigádnických prácach na úpravu 
verejných priestranstiev v rámci osláv aj o pripravovaných pracovných stretnutiach 
k príprave osláv, poslanec Belička informoval o brigáde DHZ na čistenie potoka 
v termíne 13.8.2022 a požiadal starostku o zabezpečenie príslušnej techniky z PD. 

- Ďalej predsedajúca informovala poslancov aj verejnosť o predpokladaných termínoch 
zasadnutí obecného zastupiteľstva vzhľadom na vyhlásený termín komunálnych volieb 
a s tým súvisiace povinnosti starostu: riadne zasadnutie 13.9.2022, 22.11.2022 
ustanovujúce zastupiteľstvo a 13.12.2022 zasadnutie nového vedenia obce, ktoré by 
schválilo rozpočet obce, plán práce a plán zasadnutí. 

- Poslanci Poláček a Kamenický vyslovili požiadavku na zvolanie zasadnutí skôr, ako sú 
navrhované termíny. 

- Predsedajúca vysvetlila, že na odovzdanie funkcie je potrebný nejaký čas, preto skorší 
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termín neodporúča. 
- Predsedajúca informovala poslancov o pripravovanom pracovnom stretnutí k 

odpadovému hospodárstvu aj so zástupcom spoločnosti Brantner Fatra, k príprave 
množstevného zberu odpadu v obci a k zmene zákona o odpadoch od 1.1.2023. 

- Poslanec Poláček vyslovil požiadavku občana J. Jesenského o potrebe orezania lipy 
vedľa potoka pri PD, pripomenul svoju požiadavku na vykopanie drážky v ceste 
smerom na Dráhy z dôvodu odklonu vody do potoka počas prívalových dažďov a na 
visiaci kábel na stĺpe vedľa jeho domu. 

- Poslanec Belička požiadal starostku o preverenie na Slovenskej pošte, prečo listové 
zásielky od poisťovní doručujú súkromné osoby a nie poštový doručovateľ. 

 
16. V bode 13) Interpelácie nebola žiadna predložená. 
 
17. V diskusii zazneli pripomienky a dotazy k prerokovávaným bodom zasadnutia. 
 
18. Na záver sa predsedajúca poďakovala verejnosti a poslancom za účasť a zasadnutie ukončila. 

 
 

Zápisnicu zapísal: 
 
 
 
 
 

Alžbeta Šupenová 
 
 
Námietky k zápisnici: 
 
 
 
Overovateľ: Overovateľ: 
 
 
 
 
 
Juraj Klinčuch Igor Skuhra 
 
 
V Sklabini dňa 30. júna 2022 

 
 
 
 
 

Anna Silvestrová 
starostka obce 


